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Protokoll fört vid EK-möte 

 

Tid:   2011-04-18  19:00-21:20 

Plats:   Skype 

Närvarande: Inna Agrest             (Ordförande EK) 

Anders Pettersson    (FK, seniorer) 

Håkan Winfridsson  (FK, ungdomar) 

Tom Wedberg          (FK,damer) 

Anil Surender           (Adjungerad, Ordförande SSF) 

 

 

1. Mötets öppnande 

Inna hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av protokollförare 

Anders valdes till protokollförare. 

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från tidigare möte saknas ännu. Uppdateras snarast. 

 

5. Ekonomi 2011 

Diskussion kring ekonomin fördes och prioriteringar. Inna mailar ut en 

sammanställning i Excel till kommittén. Önskemål om att ha en mer transparent 

budgetprocess inom EK framfördes och noterades. 

 

6. SM 2011 

Diskussion fördes kring SM-gruppen och lite kring principer för uttagningar. SM-

gruppen beräknas vara klar till veckan. Anders håller EK uppdaterade. 

 

7. Information från NSF och ECU 

Inna vidarebefordrar Anils rapport till EK. 

 

8. Projekt ”Hemsida” 

Inna informerade om tankar kring hemsida för elitspelarna och synpunkter framfördes 

av EK. 

 

9. Ansökningar 
EK diskuterade kring att Schackakademin beviljat start i Individuella EM för Pia 

Cramling. 
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10. Elitkommittén 

En diskussion kring EKs arbetsformer fördes utifrån styrmodell, transparens och 

samarbetsformer. 

 

11. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns. 

 

12. Nästa möte 

Inna kallar till nästa möte. 

 

13. Mötets avslutande 

Inna tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

 

     

____________________________   _________________________ 

 Inna Agrest   Anders Pettersson 

 


